



香港特別行政區政府海事處

MARINE DEPARTMENT

MARINE DEPARTMENT - THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION

海事處船隻報告 - 一般事項申報表

MARINE DEPARTMENT SHIPPING REPORT - GENERAL DECLARATION

(適用於《商船(本地船隻)條例》第2條內“本地船隻”的釋義中第(e)段所述的船隻的非內河區航次及遊樂船隻申報到港、離港。請填一式兩份，並參閱註釋 OSC/E&C/3。)

(Applicable for declaring entry and clearance of local vessels as defined in paragraph (e) of the interpretation of "local vessel" under Section 2 of the Ordinance non-river-trade voyage and pleasure vessels, complete in duplicate and use Notes OSC/E&C/3 for guidance)

Main declaration form with sections 1-30, including arrival/departure times, vessel details, cargo information, and certificates.

31. 在香港的泊位/碇泊處 (註9) Berth(s)/anchorage(s) location in Hong Kong (Note 9)

Table for estimated time of departure (33) with columns for Year, Month, Day, and Time.

34. 茲證明以上一切資料皆為詳盡而正確。 I certify that all the above information are complete and correct.

32. 主要裝卸貨物地點 (註10) Main cargo handling location (Note 10)

船長/獲授權代理人簽署 Signature of coxswain/authorized agent

\*TEU=20 呎標準貨櫃單位 # 刪去不適用者。 Delete whichever is inapplicable.

日期 Date : \_\_\_\_\_

\*\*\*\*\*

Personal Data Collection Statement 收集個人資料聲明

In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), data subjects have a right to request access to and correction of their personal data provided in the application form. For access to or correction of personal data in the application form, please contact the Officer-in-charge, any District Marine Office of the Marine Department.

根據《個人資料（私隱）條例》（第 486 章），資料當事人有權要求查閱及改正在此申請表提供的個人資料。如須查閱或改正此申請表的個人資料，請與海事處任何海事分處聯絡。